
1 

Brösarps Norra Samfällighetsförening 
 
Protokoll fört vid föreningsstämma 24-07-08 kl. 18.30  

 

Glimmebodagården, Norra Björstorp  

 
Närvarande: 40 medlemmar (se bilaga 1, närvarolista)  

 

 

§ 1 Stämmans öppnande 

Sittande ordförande Lars-Göran Persson önskade alla välkomna och förklarade 

stämman öppnad. 

 

§ 2 Val av ordförande för stämman.  

Lars-Göran valdes som ordförande för stämman. 

 

§ 3 Val av sekreterare för stämman.  

Elisabeth Bringsäter valdes som sekreterare för stämman. 

  

§ 4 Val av justeringspersoner.  

Kaj Juul och Mats Persson valdes att justera protokollet. 

 

§ 5 Mötets behöriga utlysande.  

Eva Klarberg berättar om hur mötet har utlysts i rätt tid på anslagstavlorna, 

hemsidan och personligt till medlemmar som lämnat sin mail-adress.  

Stämman förklarade mötet behörigt utlyst. 

 

§ 6 Styrelsens och revisorernas berättelse för 2023/2024.  

Lars-Göran läser ut verksamhetsberättelsen och berättar om styrelsens aktiviteter 

under året, styrelsemöten och vinterväghållning med bl. a. översvämning av vägar 

som resultat. En vattengrupp har startats inom styrelsen för att försöka få ordning 

på problemen. Ekonomin har belastat vägföreningen för vinterunderhåll. Lars-

Göran meddelar ett överskott på 105000 kr och stämman godkänner 

budgetförslaget. (se bilaga 2, Budgetförslag) 

Revisorerna tillstyrker styrelsens verksamhetsberättelse, men har förslag för 

utveckling av arvodesförfarandet. Stämman bör besluta om arvoden för 

styrelsemedlemmarna som en klumpsumma och att styrelsen sedan ansvarar för 

att besluta om fördelning arvodena inom styrelsen, utifrån uppdragens storlek och 

ansvar. Stämman beslutar om en summa på 70 000 kr för arvoden, med undantag 

för revisorernas som tidigare får 3000 kr/ person.  

Revisorerna har också ett förslag om en fast timpeng för extra uppdrag inom 

styrelsen. Stämman beslutar om 190 kr/ timme. 

Arvodenas fördelning och antal timmar för extra uppdrag ska redovisas i nästa års 

verksamhetsberättelse.  

  

 

§ 7 Ansvarsfrihet för styrelsen.  

Revisorerna tillstyrker styrelsens verksamhetsberättelse och ger ansvarsfrihet till 

styrelsen. 
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§ 8 Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar.  

Sten-Bertil Olsson har inkommit med en motion gällande hur Samfällighetens 

vägar är belägna i Tomelilla och Kristianstads kommuner.  (se bilaga 3) Sten-

Bertil påtalar att en del av vårt vägnät (cirka 650 m av vägdel 2) ligger utanför 

Tomelillas kommungräns och att det råder stor skillnad mellan principerna för 

kommunala bidrag till enskild väghållning i Tomelilla kommun och Kristianstads 

kommun.  

Sten-Bertil föreslår att 2024 års föreningsstämma beslutar 

- att uppdra åt styrelsen för Brösarps Norra Samfällighetsförening att inleda 

förhandlingar med Kristianstads kommun om: 

     1. årligt kommunalt bidrag enligt samma princip som gäller för övriga enskilda 

     väghållare i kommunen fr.o.m. verksamhetsåret 2024-06-01 - 2025-05-31  

     2. samt att ett för åren 1975-06-01 - 2024-05-31 retroaktivt kommunalt 

     vägbidrag utbetalas! 

Eva har redan haft en personligt kontakt med handläggare i Kristianstads kommun 

angående den här frågan. Det stämmer väl att 650 m av Samfällighetens vägnät 

ligger inom Kristianstads kommun (se bilaga  4). Handläggaren har  informerat 

Eva om hur detta handläggs i Kristianstads kommun. Han brukar ta kontakt med 

Tomelilla kommun varje höst och avtalar om hur man ska gå tillväga i utbetalande 

av kommunalt bidrag.  Överenskommelsen som gäller i nuläget är att Tomelilla 

kommun utbetalar bidrag för de 650 m som ligger i Kristianstads kommun (se 

bilaga 5). Att kommunerna sedan har olika regler för hur stor procent av det 

statliga bidraget som ligger till grund för det kommunala  kan inte Samfälligheten 

påverka.  

Stämman beslutar att Sten-Bertils motion redan har behandlats och ej ska utredas 

vidare av styrelsen.  

 

§ 9 Ersättningar till styrelsen och revisorerna.  

Paragraf 9 utgår eftersom stämman beslutade enligt revisorernas förslag hur 

arvodena ska betalas ut. 

 

§ 10 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd  

och påminnelseavgift 

Stämman beslutar att höja debiteringsavgiften från nuvarnde 90 kr till som 

tidigare år 100 kr/andel. Påminnelavgiften på 60 kr kvarstår.  

Det uppkomna överskottet p.g.a. återbetalning av momsen beslutar stämman bör 

gå till de uppkomna åtgärderna som behövs p.g.a vinterns snö/regn och 

dräneringsproblem och för att förebygga framtida dylika problem.  

 

§ 12 Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter.  

Valberedningens förslag: Lars-Göran Persson som ordförande på 1 år. 

Kristina Nilsson, Marcus Dahlgren och Eva Klarberg som ledamöter på 2 år.  

Stämman beslutar enligt valberedningens förslag.  

 

§ 13 Val av revisorer och suppleanter. 

Stämman beslutar att välja Fredrik Fexner och Ronny Hansson som revisorer för 

nuvarande verksamhetsår.  

Under verksamhetsåret har platsen som suppleant varit vakant. Ett förslag är att 

den tillsätts med medlem så alla fritidsområdena representeras i styrelsen. Platsen 

står öppen för att tillsättas när man hittar någon intresserad från Östra.  
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§ 14 Fråga om val av valberedning.  

Stämman beslutar att välja Philip Ohlsson och Johan Trenk som valberedning.  

 

§ 15 Vägarna 

Vinterns påverkan på vägarna och behov om åtgärder (se § 6). Lars-Göran har 

varit med på årsmöte i Västra och informerat angående vår styrelses tankar och 

åtgärder som väg/vatten gruppen diskuterar.  På mötet framkom att alla inser att 

något måste göras. Det är en komplicerad hantering då hus, väg, vägtrummor och 

diken går ihop, och hur kostnaderna ska fördelas.  En utredning om detta kommer 

pågå under året berättar Lars-Göran. Vi bör bygga upp ett samarbete mellan de 

olika föreningarna. Information kommer finnas på vägföreningens hemsida.  

En medlem ställer frågan om Länsstyrelsens roll och om Länsstyrelsen kan ålägga 

vägföreningar att agera? Lars-Göran menar att det kan de göra om det påverkar 

liv och hälsa.  

 

§ 16 Övriga frågor:  

En medlem påtalar ett behov av högtalarsystem på större möten som årsstämman. 

Stämman anser detta vara en god ide och antingen köper vägföreningen in en 

högtalaranläggning eller som Philip Ohlsson påtalar, lånar/hyr 

pensionärsföreningens system. 

 

Kassören Eva Klarberg kommer att skicka ut fakturor på debiteringsavgifter nästa 

vecka med start15 juli. Alla som lämnat sin mailadress till föreningen får fakturan 

på mail, övriga per post. Eva uppmanar alla att sprida runt till medlemmar att 

lämna in sina mailadresser för att hålla nere kostnaderna för vägföreningen. Det 

går bra att skicka ett mail till vägföreningen på info@brosarpsnorra.se eller via 

hemsidan. Sista datum för betalning blir 1/9. En ny faktura med påminnelseavgift 

skickas därefter ut till de som inte betalat. 

Fakturorna går till fastighetsägare i gällande debiteringslängd 240601. Eva 

uppmanar att rapportera alla försäljningar. Har man sålt sin fastighet men 

ändringen inte kommit vägföreningen till del, ska debiteringsavgiften betalas av 

fastighetsägaren som står i fastighetsregistret och sedan får hen komma överens 

med den nya ägaren hur betalningen dem emellan ska göras upp.  

 

 

§ 17 Plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt.  

Protokoll från årsstämman anslås på föreningens anslagstavla i 3 veckor och läggs 

ut på hemsidan.  

 

§ 18 Stämmans avslutande.  

Lars- Göran tackar alla för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

Justerare:  

 

_______________________ 

Elisabeth Bringsäter 

 

 

________________________             _________________________ 

Kaj Juul   Mats Persson 
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